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Η ισραηλινή εφημερίδα Jerusalem Post δημοσίευσε ένα editorial-ύμνο για τη σημασία της ενότητας του λαού του Ισραήλ στο

φύλλο της 2.8.2024. Την μετάφρασή του δημοσίευσε το «Κουρδιστό Πορτοκάλι».

Γράφει λοιπόν, μεταξύ άλλων, η Jerusalem Post:

Ο Kohelet (Εκκλησιαστής) επισημαίνει σοφά ότι υπάρχει χρόνος για όλα – «Yπάρχει καιρός για να σκοτώσεις και καιρός για

να θεραπεύεις. Καιρός να γκρεμίσουμε και καιρός να οικοδομήσουμε».

Αυτή είναι η στιγμή για τους Ισραηλινούς και τους φίλους και τους συμμάχους μας να συσπειρωθούν μαζί σε μια επίδειξη

γνήσιας ενότητας, δύναμης και αποφασιστικότητας. Και σίγουρα δεν είναι η ώρα να σφίξουμε ο ένας τον λαιμό του άλλου.

Όπως είπε ο Πρωθυπουργός Benjamin Netanyahu στο έθνος το απόγευμα της Τετάρτης, «ακολουθούν προκλητικές μέρες»

για το Ισραήλ μετά τις απειλές του Ιράν και των αντιπροσώπων του να εκδικηθούν τις δολοφονίες του ηγέτη της Hamas,

Ismail Haniyeh στην Τεχεράνη και του ανώτατου διοικητή της Hezbollah,Fuad Shukr (Mohsin) στη Βηρυτό, ο οποίος ήταν

υπεύθυνος για την τραγωδία Majdal Shams στις 27 Ιουλίου.

Το IDF επιβεβαίωσε επίσης την Πέμπτη ότι ο Mohammed Deif, ο εγκέφαλος της επίθεσης της 7ης Οκτωβρίου, σκοτώθηκε σε

επίθεση στη Γάζα στις 13 Ιουλίου.

Είμαστε έτοιμοι για οποιοδήποτε σενάριο και θα σταθούμε ενωμένοι και αποφασισμένοι απέναντι σε κάθε απειλή», δήλωσε ο

Netanyahu. «Το Ισραήλ θα επιβάλει βαρύ τίμημα σε όποιον μας επιτεθεί».

Μόλις μια μέρα πριν, η Post ανέφερε αποκλειστικά ότι ο Netanyahu είχε απευθύνει μια σκληρή προειδοποίηση στους

αντιπάλους του Ισραήλ σε μια συνεδρίαση του υπουργικού συμβουλίου στο Τel Aviv. «Στους εχθρούς μας λέω: Μην μας

υποτιμάτε. Στο πεδίο της μάχης, είμαστε αδέρφια που πολεμάμε δίπλα δίπλα και θα συνεχίσουμε να το κάνουμε μέχρι τη

νίκη», είπε.

Ο Netanyahu έχει δίκιο ότι πρέπει να περάσουμε αυτή τη δύσκολη περίοδο. Οι εσωτερικές διαμάχες, τα πισώπλατα

μαχαιρώματα και οι δακτυλοδεικτήσεις μεταξύ των Ισραηλινών –ιδιαίτερα των πολιτικών μας– πρέπει να σταματήσουν. Αυτό

δεν σημαίνει ότι πρέπει να αποφεύγουμε να εκφράζουμε τις απόψεις μας, αλλά πρέπει να γνωρίζουμε ότι οι δημόσιοι

διαφωνίες τροφοδοτούν τους εχθρούς μας.

Ας μην ξεχνάμε ότι το Ιράν παραμένει ο πρωταρχικός εχθρός του Ισραήλ, υποστηρίζοντας και ενθαρρύνοντας τους

πληρεξούσιους του – τη Hamas, τη Hezbollah και τους Houthis – να πραγματοποιήσουν τρομοκρατικές επιθέσεις εναντίον

του εβραϊκού κράτους.

Σύμφωνα με τους New York Times, ο ανώτατος ηγέτης του Ιράν Ali Khamenei διέταξε ένα άμεσο πλήγμα στο Ισραήλ σε

έκτακτη συνεδρίαση του Ανώτατου Συμβουλίου Εθνικής Ασφάλειας που συγκλήθηκε μετά την ανακοίνωση του θανάτου του

Haniyeh την Τετάρτη. Την Τρίτη, ο Khamenei Haniyeh συνάντησε τον Haniyeh, ο οποίος βρισκόταν στην Τεχεράνη για την

ορκωμοσία του Ιρανού προέδρου Masoud Pezeshkian, και ήταν πολύ ξεκάθαρος σχετικά με την απειλή του.

«Με αυτή την ενέργεια, το εγκληματικό και τρομοκρατικό σιωνιστικό καθεστώς προετοίμασε το έδαφος για σκληρή τιμωρία

για τον εαυτό του και θεωρούμε καθήκον μας να εκδικηθούμε για το αίμα του καθώς μαρτύρησε στο έδαφος της Ισλαμικής

Δημοκρατίας του Ιράν», είπε.

Παραμένοντας ενωμένοι σε δύσκολες στιγμές

Καθώς πλησιάζουμε τους δέκα μήνες αυτού του πολέμου, του μεγαλύτερου στην ιστορία του Ισραήλ, ας υπενθυμίσουμε

στους εαυτούς μας ποιοι είναι οι φυσικοί μας εχθροί και ας μην εκτονώνουμε τον θυμό και την απογοήτευσή μας ο ένας στον

άλλο.

Ενώ όλοι θέλουμε τους ομήρους στο σπίτι τους μετά από περισσότερες από 300 ημέρες, οι οικογένειές τους εξακολουθούν

να έχουν το δικαίωμα να διαμαρτυρηθούν και θα πρέπει να γίνονται σεβαστοί, όχι να προσβάλλονται (όπως έχει αναφερθεί

στα μέσα ενημέρωσης). Αντίθετα, θα πρέπει να είμαστε όλοι μαζί και να καλούμε από κοινού την επιστροφή των ομήρων,

όπως έκαναν οι οικογένειες το βράδυ της Πέμπτης στο Tel Aviv.

Θα πρέπει να κάνουμε ό,τι μπορούμε για να υποστηρίξουμε τους στρατιώτες μας και τους IDF, ειδικά εκείνους που πολεμούν

τους εχθρούς μας στο Βορρά και στο Νότο.

Τελικά, είμαστε όλοι μαζί σε αυτό και πρέπει να στηρίζουμε ο ένας τον άλλον όσο το δυνατόν περισσότερο σε αυτή τη

 1 / 2

Phoca PDF

https://www.jpost.com/opinion/article-812986
http://www.phoca.cz/phocapdf


Jerusalem Post:  Μπορεί να είμαστε ένα μικρό έθνος, αλλά είμαστε μια μεγάλη οικογένεια

Δημιουργήθηκε : Δευτέρα, 05 Αυγούστου 2024 09:40

δύσκολη στιγμή.

Κάποιος το έθεσε συνοπτικά σε μια ανάρτηση στα μέσα κοινωνικής δικτύωσης: «Μπορεί να είμαστε ένα μικρό έθνος, αλλά

είμαστε μια μεγάλη οικογένεια».

-We might be a little nation, but we are one big family…

ΠΗΓΗ: ΚΟΥΡΔΙΣΤΟ ΠΟΡΤΟΚΑΛΙ, 2.8.2024 
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